
Zápisnica 
z riadneho zasadnutia KVaŽP, konaného dňa 09. 11. 2015 v budove Mestského úradu 

v Leopoldove  

 

 

Prítomní:  

Ing. Róbert Gergič    

JUDr. Milan Gavorník   

Stanislav Piovarči   

Ing. arch. Matej Jančár 

Ing. arch. Ondrej Marko 

Mgr. Jana Jančárová 

 

 

1. Obhliadka stavby „Rekonštrukcia nám. časť C“ – boli prezreté stavebné práce pred asfaltovaním. 

Komisia konštatuje že pevnosť obrubníkov je dostatočná a neodporúča  ich špárovať.  

2. Projekt cintorína stará i nová sekcia – Ing. arch. Marko:  

- mobiliár a studne – komisia odporúča alternatívu s jednoduchším technickým riešením 

- nová sekcia – komisia odporúča riešenie podľa projektu. 

- rozpočet a zadanie bude doložené dodatočne. 

3. Mostík – obnova cestného mosta – verejné obstarávanie ešte nie je ukončené, podpis zmluvy bude 

16. 11. 2015, dodávateľ prác je CS s.r.o., Trnava.  

4. MTK TJ – momentálne je vypracovaný projekt pre stavebné povolenie, vybavené stavebné 

povolenie a je podaná žiadosť o dotáciu. Realizačný projekt ešte nemáme. Po jeho dokončení 

môžeme urobiť verejné obstarávanie na dodávateľa prác. 

5. Chodník od Novopoldu po zástavku pri Šulekove – nosná časť stavby je na pozemkoch 

pozemkového fondu, momentálne zmluva o prevode je na podpise, časť odkúpime od p. 

Urminského a na konci rozdrobené pozemky vysporiada p. Vrlák. Keď budeme mať k pozemkom 

vlastnícke právo, alebo iné právo, môžeme vybavovať stavebné povolenie , obstarávanie 

a realizáciu. 

6. Vodovod v lokalite Novopold -  komisia navrhuje vysporiadať majetok spoločnosti Novosedlík 

predĺženie vodovodu a splaškovej kanalizácie kúpou za 1 € a následne odstúpiť Tavos-u. 

 

 

                                                                                                          Ing. Róbert Gergič 

                                                                                                           predseda komisie 

 


